
 

 

 

1. Nyt fra formanden (Mail fra Gitte) 

 

- Jeg har ikke fået nogen henvendelser, så den er hurtigt overstået.  

- Jeg ville have fortalt - overordnet - vedr. landsmødet, men det må 

blive næste gang.  

- Jeg har fået respons fra Filip vedr. min forespørgsel omkring den 

undersøgelse forvaltningen ville sætte igang. Han skriver: “Jeg 

vender lige tilbage” - så nu er jeg spændt på hvornår🤗 

 

2. Forældrehenvendelser – intet nyt. 

 

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne. 

 

- Intet nyt i skolen – vi er ramt af sygdom i huset – det gælder både 

elever og personaler. 

- Børnehuset – der er en langtidssygemelding i huset. Nye børn er 

startet. 

 

4. Nyt fra ledelse   

 

- Vedr. ansættelser: Vi har ansat to nye pædagoger som starter i FB6 

fra 1. februar og en lærer som starter i FB4 fra 1. januar 2024. 

 

 

Specialcenter 

Marielundskolen 

 

Dato 29. november 

Udsendt af 

Henrik Balle Lauridsen 

 

Afbud til 

Birgitte Vistesen Henriksen 

Direkte telefon 79 79 28 35 

E-mail bivh@kolding.dk  

Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 3-2023/2024 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

13.12.2023 Marielundskolen & børnehus 17.15/19.15 

Deltagere 

Gitte Spanier, Jeanette Birgit Bjerre, Liselotte Schau Schirakow, Majbritt 

Andersen, Louise Aamand, Anette Slotsgaard, Anita Svensson, Mette 

Doctor Lund, Jeannette Igaard, Suzanne H. Michelsen, Anders Rauch. 

Bemærkninger 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder fraværende på grund operation. 

Afbud fra Majbrit og Gitte  

 

Dagsorden 



 

 

  Side 2 

 

- Vi har været i gang med re-visiteringer i samarbejde med PPR. Det 

har været en god proces. 

 

- Foto af bestyrelsen er taget – Gitte og Majbrit fotograferes næste 

gang 

 

- Kolding undersøgelsen gennemgås  

 

Anders gennemgår Kolding undersøgelsen. Overordnet ligger den 

generelle trivsel på 84,1 %, hvilket vi er meget tilfredse med. Der er 

målt på flere parameter bl.a. kedsomhed. Vi har 3 fokusområder på 

skolen som er fritidsaktiviteter, fravær og kedsomhed.  

Det vi bruger undersøgelserne til er at få et blik for, hvad vi skal 

arbejdes videre med og hvilke indsatsområder skal der rettes fokus 

mod.  

 

- Meddelelsesbog og udviklingsplan gennemgås   

Kolding kommune har en procedure for, hvordan vi skal udarbejde 

disse. Vi følger denne og har lavet en skrivelse til personalet. 

Bestyrelsen får denne udleveret og der er enighed i bestyrelsen om 

denne skrivelse.  

Note værktøjet benyttes ikke – al kommunikation med forældre og 

personale foregår på Aula.  

Forældrenes stemme skal også høres og disse inputs skal også ind i 

planen.   

 

5. Punkter til næste gang:  

- NUSSA - gennemgås ved Louise 

- Årshjul gennemgås 

- Drøftelse af bl.a. foredrag, tema-aftner  

- Evt. tilbagemelding omkring kørsel 

- Landsmødet ved Gitte 

 

Anders Rauch, konstitueret skoleleder 

 


